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Rauman seuraparlamentin vuosikokous keskiviikkona 5.2. 2025 kello 17 

PÖYTÄKIRJA 

 

1. Puheenjohtaja Janne Koivisto avasi kokouksen. 

Läsnä 

Kai Raikunen, Rauman Latu ry 

Anna Karenius, Rauman Taitoluistelijat ry 

Antti Saarinen, Rauman Lukko ry 

Riku Vahanto, FC Rauma ry 

Jani Koistinen, Fudoshin Rauma ry 

Mira Murtomäki, Rauma Golf ry 

Viliina Salminen, Rauman Basket ry 

Jenna Österman, Rauman Naisvoimistelijat ry 

Toni Lehtinen, Fera ry 

Jenna –Carolina Lindroos, Rauman kaupunki, päihdeprojekti 

Jenni Majakulma, Rauman Taitoluistelijat ry 

Juuso Liukko, Rauman Voimailijat ry 

Auli Kouru, kaupungin liikuntapalvelut 

Janne Koivisto, puheenjohtaja, Pallo-Iirot ry 

Kimmo Kouru, sihteeri 

 

 

 

2. Valittiin seuraparlamentin uudet jäsenseurat toimintavuodeksi 2025 

Erovuorossa olivat Rauman Naisvoimistelijat ry, Rauman Lukko ry, Fera ry ja Rau-

man Salba ry. 

Jatkamassa olivat FC Rauma ry, Rauma Basket ry, Rauman Voimailijat ry, Rauman 

Taitoluistelijat ry ja Fudoshin Rauma ry. 

Kokouksessa Rauman Golf ry ilmoitti halukkuutensa seuraparlamentin jäseneksi. 

Se valittiin Rauman Salba ry:n tilalle vuoden 2025 jäsenseuraksi. 

Erovuoroisista muut jatkavat jäseninä. 
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Eli jäsenseurat kaudelle 2025 ovat: 

FC Rauma ry, Rauma Basket ry, Rauman Voimailijat ry, Rauman Taitoluistelijat ry, 

Fudoshin Rauma ry, Rauman Naisvoimistelijatry, Rauman Lukko ry, Fera ry ja Rau-

man Golf ry. 

 

3. Käytiin läpi vuosikatsaus viime vuodelta 

Sihteeri kertasi vuonna 2024 käsiteltyjä asioit, jotka liitteessä. 

 

Hän kertoi myös toimintasuunnitelmasta vuosikellon mukaan. 

Tällä kaudella tullevat esille muun muassa 

• Äijänsuon kaava 

• Olympiakomiteasta nousevat asiat mm. Lasten urheilun suunta 

• Yhteiset hankkeet, Erasmus sport 

• Harrastusmessut 

• Professori Pasi Kosken pienoisseminaari urheiluseurojen tulevaisuuden 

näkymistä 

• Porin seuraparlamentin vierailu 

• Peliriippuvuus urheilussa 

Kokouksen osanottajat toivoivat myös nostettavan esiin Karin kampuk-

sen korkeat vuokrat sekä laajempi yhteistyö seurojen kesken. Parla-

mentin puheenjohtaja Janne onkin auttanut useita seuroja seuran ke-

hittämistyössä. 

4. Projektipäällikkö Jenna Lindroos kertoi kaupungin päihdetyön hankkeesta 

ja liikuntaseurojen mahdollisuuksista siinä. Valo ry:n hallinnoima hanke on 

kolme vuotinen keskittyen Raumalla nuoriin. Nuorten päihdekyselyssä tuli 

esiin huolestuttavia piirteitä päihteiden saatavuudessa ja käytössä. Myös 

avun saaminen ja päihteistä etenkin kotona puhumattomuus koettiin on-

gelmiksi. Jenna tekee yhteistyötä eri toimijoiden kanssa. He ovat jalkautu-

neet eri kohteisiin muun muassa kouluihin. Erityisesti vape ja huumeet 

ovat nyt ongelmia. Jenna kertoi, että urheiluseuroilla on monesti kotia ja 

koulua paremmat mahdollisuudet vaikuttaa nuorten päihdekäyttäytymi-
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seen. Hänellä on mahdollisuus tehdä seuravierailuja, joissa otetaan päih-

teiden valistustyö esille. Valistustyön lisäksi olisi tärkeä osata ohjeistaa, 

mistä nuori saa ammattiapua, jos hänellä havaitaan päihdeongelma.                                                                                                                                                          

 

5. Seurojen tulevaisuusilta – Maakuntaliiton palkitseman Satakunnan liikun-

tastrategian jalkauttaminen to 13.2. klo 17 Rauman kaupungintalolla. 

Kokouksessa muistutettiin 13.2. tapahtumasta, johon on tullut kutsu liikunta-

seuroille. Ajatuksena on työskennellä sen eteen, että seuroilla olisi paremmat 

mahdollisuudet vastata liikuntaseuratyön tulevaisuuden haasteisiin. 

 

6. Muut seurojen ja kaupungin esille ottamat asia 

Todettiin, että viime syksynä Raumalla oli monta suurta liikuntatapahtumaa. 

Kansainvälisen salibandyturnauksen lisäksi tänne kokoontuivat SM-kisoihin 

niin painijat kuin taitoluistelijatkin. Tämä aktiivisuus on noteerattu ilolla myös 

kaupungin johdossa. 

Juuso Liukko kertoi KLL:n painitapahtumasta. Karin kampus osoittautui oival-

liseksi paikaksi järjestää tällainen kilpailu. Liikuntahalliin mahtui kuusi molskia, 

joissa 326 painijaa väänsivät lähes tauotta kaksi päivää. Kisat saivat hyvää pa-

lautetta. Ainoastaan puffettitilat osoittautuivat isoon tapahtumaan pieniksi. 

 

Anna Karenius kertoi SM-taitoluisteluista. Ne saivat myös hyvää palautetta. 

Rauman halliolosuhteet ovat erinomaiset verrattuna moniin muihin SM-kisa-

paikkakuntiin. Esimerkiksi viereinen harjoitusjäähalli toimi hyvin virallisena 

harjoitustilana. Yleisöä oli hyvin paikalla ja kisat näkyivät myös Yle:n kanavilla. 

 

7. Puheenjohtaja päätti kokouksen kello 18.30. 

 

 

 


